
 
 
Vážení kolegové,  
 
problematický návrh ministerstva školství týkající se reformy financování regionálního 
školství, který bezprostředně ohrožuje 50-70% venkovských kol, je potřeba 
odmítnout jako celek. Návrh byl z  MŠMT vypuštěn bez náležité analýzy dopadů na 
žáka, rodiče, učitele a zřizovatele. Nebezpečný návrh ministra Dobeše naprosto cíleně 
přesouvá další díl financování regionálního školství na obce a na rodiče. Proto Vás 
prosíme o podporu této petice, která má za cíl shromáždit dostatek podpisů /10.000/ 
k tomu, aby se problematika regionálního školství dostala na pořad jednání horní 
komory Parlamentu České republiky, kde se již 20. února konalo veřejné slyšení na 
téma regionálního školství / kterého se zúčastnilo přes 300 starostů a ředitelů škol/. 
Ačkoliv byl ministr Dobeš byl na toto veřejné slyšení pozván, neúčastnil se jej.  
 

Pevně věřím, že petice napomůže k prohlédnutí vedení ministerstva školství, že je 
třeba předložený návrh reformy financování stáhnout a ve spolupráci s odborníky, 
řediteli škol, zřizovateli a rodiči zásadně přepracovat. 
 

Vyplněné petiční archy prosím zasílejte co nejdříve na adresy členů petičního výboru.  
  

Děkujeme Vám všem předem za spolupráci, 
  

 

 

 

       Oldřich Vávra                                                           Petr Halada  
předseda Pracovní skupiny                                     předseda Středočeského krajské 
    pro školství a sport                                                    organizace SMS ČR 

 


